
 

 

 

 

 

森诺箱包测试服务 
SENNOR Luggage and Handbags, Testing Services 
 

  



 

SENNOR Laboratory provided professional, fast and efficient testing services for you 

森诺实验室为您提供专业、快捷、高效的检测服务 

 

森诺箱包检测实验室目前拥有国内最先进的眼镜测试仪器，是目前国内拥有最齐全的眼箱包试仪器实

验室。凭借在箱包测试领域多年的丰富经验，森诺深刻理解并满足客户的需要，拥有针对箱包测试所要求

的专业测试设备和技术团队，精心致力于为客户提供科学、专业、个性的解决方案，以满足中国、美国、

英国、澳洲、德国、加拿大、欧盟、日本等不同国家和地区的测试标准要求。 

 

SENNOR Luggage and handbags product laboratory is the most advanced and well-equipped 

Luggage and handbags product testing facility in china. With years’ experience and expertise, 

SENNOR meets the client’s requirement well. SENNOR have the special test equipment and 

technical Luggage and handbags product team, SENNOR provides scientific , professional, 

personality solution to satisfy all different test standard requirement from china, USA, United 

Kingdom, Australia, German, Canada, EU, Japan, etc. 

 

目前，森诺以中国深圳为中心，在广东、东莞、香港等地设有分支机构，建有大型实验室，占地面积

将近 10000m2，拥有一支高素质的技术和服务团队，涉及玩具、婴幼童、电子电气、纺织品、鞋类、眼镜、

箱包、餐厨具、饰品及家具等领域的优秀人才 100 多人，为森诺构筑全球性的服务网络奠定了坚实基础。 

 

With headquarters at Shenzhen, SENNOR has set up branches at Guangdong, Dongguan, and 

Hong Kong. The total size of SENNOR laboratories has reached to10000m2. Now, SENNOR can 

better serve global customers by its 100 qualified technicians and CS team which are covered in 

toys, Juvenile, electrical and electronic, textiles, footwear, eyewear, luggage and handbags, 

dinnerware and kitchenware, decorations and furniture areas. 

 

森诺实验室符合 ISO/IEC 17025 的要求，经过数年来的的发展，森诺已经成为中国最大的综合性实

验室。 

 

SENNOR laboratory complies with ISO/IEC 17025 requirements and turns to be one of the 

leading comprehensive laboratories in China. 

  



 

The authorization of SENNOR 

森诺的授权 

森诺实验室获得了中国合格评定国家认可委员会(CNAS)认可。CNAS 同多达十四个国家经济或标准组

织合作，并与国际认可论坛(IAF)，太平洋认可合作组织(PAC)，国际实验室认可合作组织(ILAC)和亚太实

验室认可合作组织(APLAC)签署互认协议。在全球范围内获得广泛认可。 

森诺实验室获得了广东省质量技术监督局(CMA)的认可。 

获得美国消费品安全委员会(CPSC)列名实验室。 

SENNOR lab has been recognized by China National Accreditation Service for Conformity 

Assessment. CNAS has cooperation with at less 14 international economic organizations, or 

standard organizations and signed the mutual recognition agreements with International 

Accreditation Forum (IAF) , Pacific Accreditation Cooperation (PAC), International Laboratory 

Accreditation Cooperation (ILAC) and Asia Pacific Laboratory Accreditation Cooperation (APLAC), 

so it can be recognized in a global context. 

SENNOR lab has been recognized by China Metrology Accreditation.  

SENNOR is also the member of laboratories of American Consumer Product Safety 

Committee (CPSC) List. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

我们的使命                 我们的愿景 

Our Mission：                    Our Vision 

为我们的客户提供科学、准确和优质的服       成为最具专业和公信力的检测、检验和审 

务促进提升餐厨行业的质量和产品安全意识     核的提供者，服务于全球客户和产业。 

To provide our customers scientific,         To be the most preferable professional 

accurate and excellent services.             and credible testing, as well as  

To promote and enhance product           inspection and audit services provider to  

quality and safety awareness in             serve worldwide customers in industries and 

Luggage and handbags industries.          communities. 

  



 

业务范围 

Business Scope 
产品类别 Product Category 

拉杆箱 Luggage 

 

 

 

手提包 Handbag 

 

 

 

钱包 Wallet 

 

背包 Backpack 

 

 

 

 

登山包 Camping bag 

 



 

随着人们生活和消费水平的不断提高，各种各样的箱包已经成为人们身边不可或缺的日用品。环保、

健康意识的增强，使人们对箱包质量的要求越来越高。人们在选择箱包时更倾向于选择环保、安全、轻便、

时尚的产品。 

 

箱包生产涉及纺织面料、皮革、塑料、金属等多种原材料，常常遭遇技术壁垒。通规检测作为一家专

业的第三方检测机构，拥有先进的设备、经验丰富的专业团队和完整高效的检测流程，对箱包安全标准有

着深入理解，可以为您提供一站式服务，确保您的产品符合进口国和地区的产品法规要求！ 

 

Luggage and handbag are essential items in our daily life, a wide range of materials and styles are 

available on market thanks to evolving new technologies, consumers are reclined to choose green, 

eco-environmental, fashion and safe products. 

 

Companies face an increasingly complex regulatory environment since bags usually encompass 

an extensive array including textile, leather, plastic and metals. As a professional third party 

testing laboratory, SENNOR possessed advanced equipment, rich experienced professional team 

and high-efficient testing procedure, we are dedicated to provide one-stop service to ensure your 

products are compliant with global regulations. 

 

  



 

测试标准/法规 

Testing Standard 
物理测试项目 

化学测试项目 测试标准 森诺提供卓越的客户服务，

包括根据各国标准提供箱

包产品检测检验、企业社会

责任及质量管理体系审核、

产品认证、产品合格咨询以

及根据您的需要或要求量

身定制检测、检验及审核方

法和最佳操作规范。 

 

 

SENNOR provide 

excellence customer 

services including 

Luggage and handbag  

testing and inspection 

services according to 

complied with various 

international standards, 

quality management 

system and corporate 

social responsibility, 

product compliance 

consultation, 

customized testing and 

inspection services, 

product certification and 

the best operation 

standards to fit your 

needs and requirements. 

国家 标准/法规 

防水 

耐光 

静载测试 

跌落测试 

撕裂强度 

滚轮/拉手测试 

拉杆耐久性测试 

表面材料的耐磨 

有害物质测试 

拉链的强度测试 

欧盟 
甲醛 

REACH 法规 

EN 

BS 

ISO 

CPSC 

ASTM 

AATCC 

美国 

CPSIA 

CA PROP 65 

16 CFR 1303 

中国 

HJ 569 

GB 19340 

GB 20400 

QB/T 2155 

QB/T 1333 

Physical Testing Items 
Chemical Testing Items 

Testing standard 
Country Standard /Regulation 

Drop Test 

Static Load 

Waterproof 

Light Resistant 

Tearing Strength 

Trolley/Handle Test 

Durability Test of Zipper 

Hazardous Substance Test 

Handle Bar Durability Test 

Wear-Resisting Test of 

Surface Material 

EU 

REACH Annex 17, 

SVHC 

Formaldehyde 

EN 

BS 

ISO 

CPSC 

ASTM 

AATCC 

USA 

16 CFR 1303 

CPSIA 

PROP65 

China 

GB 19340 

GB 20400 

HJ 569 

QB/T 2155 

QB/T 1333 

  



 

我们精锐的专业范畴 

Our Expertise Delivers Trust 
 

全面的一站式品质保证方案为客户更快捷、更简单、更具效益地早著环境市场商

机 

The most comprehensive one-stop quality assurance solution makes 

business faster, simpler, more efficient, giving you a real competitive 

edge in venturing into global markets 

 

 
 

业务的成功源于优质的产品，凭借先进一流的设备的设备与经验丰富的质量工程

师，森诺愿帮助您的产品符合全球标准。为您提供多种个性化服务。协助您开发

行销于全球的安全产品。 

The success of business comes from quality products. With 

state-of-the-art equipment and experienced quality engineers, SENNOR is 

here to help you addressing your global compliance requirements, to 

offer a wide range of customized services and to assist you to develop 

and market safe products worldwide. 

  



 

考核项目 

A 类   

A Class 

B 类    

B Class 

C 类  

C Class 

一般产品考核项目

The general test item 

较高品质产品考核项目 

(包括 A 类项目及以下)  

The middle level test item 

(including tests for Class A and below) 

优质产品考核项目 

(包括B类项目及以下其他项目) 

The high level test item 

(including tests for class B and below) 

 

 

 

 

 

A 类一般产品考核项目 

Class A-The general test item 

工艺水平:检查在使用中是否存在对使用

者产生危害的不良设计或部件。 

Check whether there is any harm to 

the user in using due to bad design 

or components 

滚轮 / 拉手的性能:设定箱包在正常使用

时的负载情况下，考察滚轮在长时间滚动

后的抗疲劳程度，以及拉手 / 肩带的强

度和耐久性能。 

 

Wheel / handle function test : check 

the fatigue of roller after long-time 

rolling tests under loading per 

intended use 

http://www.intertek.com.cn/service/Luggage-testing.html#C


 

 

 

 

 

 

 

 

 

B 类较高品质产品考核项目 

Class B- Higher quality product test 

items 

静载测试:设定负载在超出正常承重量的

情况下，测试在静止悬挂状态时拉手 / 

肩带的强度。 

 

Static loading:  Load the sample 

(over stated loading capacity) and 

hang statically, test the strength of 

handle/shoulder  

拉手的动态强度负载测试:可以模拟拉手

在箱包承重情况下，在使用时的强度情

况。如箱包拉手在反复提拉，放下的过程

中，会反映出材料的破损情况以及拉手结

构的不良设计之处。 

 

Dynamic loading for handle: Load the 

sample as intended use, Handle shall 

have no structural breakage and no 

noticeable permanent deformation / 

dimensional changes after testing for 

cycles constitutes lifting and lowering 

back sample onto the test floor. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

C 类优质产品考核项目 

Class B -The high level test item 

跌落测试：正常承重的箱包样品在某一个高度

自由落体跌落相应次数，检查破损的情况。 

Drop test: Load the sample as intended 

use, the sample shall be raised to a certain 

height and dropped . Assess visually and 

record if any damage. 

挤压测试：模拟箱包在运输过程中或存放状态

下受挤压的情况。 

Compression test: simulate sample being 

pressed  during transportation or stacking 

拉杆的耐久性测试：模拟拉杆升起放下的过程，

检查拉杆机构的耐疲劳程度。 

Durability of handle: check fatigue situation 

by simulating handle being life and lower 

back 

其他项目：箱体方面 - 结构稳定性测试 

Other item: luggage- structure stability 

材料物理性能方面 - 布料克重，布料和皮革的

摩擦 / 光照色牢度，锁扣 / 拉链 / 拉手 / 肩

带的线缝强力。 

Material property- fabric weight, color 

fastness to crocking/light, seam strength 

材料化学性能 - 可释放致癌芳香胺的偶氮染料

测试，甲醛含量，总镉含量，六价铬的测试。 

Chemical test-AZO, formaldehyde, 

cadmium, Hexavalent chromium  

附件方面 -金属件的耐锈蚀，拉链开 / 合的耐

久性测试，锁具的开 / 合耐久性能测试，魔术

帖的剪力，撕离力，耐久性。 

Attachment- corrosion, zipper performance, 

lock performance, Velcro performance 



 

有毒有害物质测试服务 

Hazardous Substances Testing Service  

 

人们在追求先进和时尚的同事也更加注重安全和健康，有毒有害物质日渐受到人们的关注。世界各国和地

区也纷纷提出相关的标准法规来对各种工业产品和消费品进行管控。森诺拥有精准的设备和经验丰富的专

业团队，能提供有毒有害物质全球性解决方案及咨询服务，协助您理解如何使您的产品符合不同国家地区

的标准和法规要求，让您在国际市场上赢得竞争优势，确保您的产品能顺利出口或内销。 

People in the pursuit of advanced and stylish living pay more attention to safety and health, toxic 

and hazardous substance. Many countries and cities worldwide constantly decree relevant 

regulations to monitor various industrial and consumer products. SENNOR is well equipped with 

precise equipment, experienced and professional team to offer comprehensive testing solutions 

and consultancy services to help customers to have product compliances different standards and 

directives. PEL shall help customers gain competitive advantages in the international market so 

that their products can be profitable in both export and domestic markets. 

 

  



 

测试要求 Testing Requirements: 

 

序号 

Number 

有害物质名称 

Name of Harmful 

Substances 

法规/指令 

Law/Regulations 

主要管控对象/可能存在形式 

Targeted Control Objects /Possible 

Existence 

1 
总镉 

Total Cadmium 

REACH ANNEX 17,  

CA Prop 65 

金属/ 塑料制品、焊线、焊膏等。 

Metal/Plastic Products, Wire, Solder 

Paste, etc. 

2 
总铅 

Total Lead 

REACH  

CPSIA, CA Prop 65,  

油漆、涂层、金属/ 塑料制品、皮革、染料等。 

Paint, Coating, Metal/Plastic Products, 

Leather, Dye, etc. 

3 

六价铬 

Hexavalent 

Chromium 

REACH ANNEX 17 
橡胶 

Leather 

4 
邻苯二甲酸酯 

Phthalates 

REACH ,  

CPSIA, CA Prop 65 

塑料制品、橡胶、聚合物等。 

Plastic, Rubber, Polymer, etc. 

5 
多环芳烃 

PAHs 

REACH ANNEX 17 

AfPS-GS-2014-01-

PAK 

染料、塑料、橡胶、润滑油等。 

Dye, Plastic, Rubbers, Lubricants, etc. 

6 SVHC REACH 
所有在欧盟销售的产品。 

All Products Sold in European Union 

7 
更多 

More 
  

 

  



 

材料分析及特性检测服务 

Material Analysis And Properties Testing Service 

 

材料是人类赖以生存和发展的物质基础，人类文明的发展和社会的进步同材料的应用关系十分密切，无论

金属、塑料或皮革等材料在我们生活中都具有广泛的应用。森诺能提供各种材料检测分析服务，使您更方

便、快捷地确保产品质量。 

Material are human being’s basic sources of survival and development of a society. The 

application of materials plays an important role in the development and civilization of a society. 

Material including metal, plastic and leather are extensively used in people’s daily lives. SENNOR 

is committed to provide testing and analysis service for various materials which ensure 

customers’ product quality in a more convenient and quicker way. 

测试范围 Testing Scopes: 

产品类别 
Type of 
Product 

相关标准 
Relevant Standards 

主要测试 
Major Testing Items 

金属 

Metal 

ISO 9227, ASTM B117, 

ASTM G154,, ASTM 

D635, AS 2228.2, 

GB/T 10125, etc. 

中性/醋酸/铜加速盐雾测试、抗腐蚀、弯曲测试、拉

伸试验等。 

SS Test / AASS Test / CASS Test, Resistance to 

Perspiration, Bending, Metal Tensile, etc. 

塑料 

Plastic 

ASTM G154, ASTM F735, 

ASTM D635, ANSI Z80.5, 

AS 2228.2, GB/T 

16422.3, etc. 

荧光紫外灯曝露测试、磨损测试、易燃性测试、温度

稳定性、拜尔测试等。 

Fluorescent UV Light Exposure Test, Abrasion, 

Flammability, Thermal Stability, Bayer Test, etc. 

皮革 

Leather 

ASTM G 154, ANSI 

Z80.5, 

ASTM D635, AS 2228.2, 

GB/T 16422.3, etc. 

荧光紫外灯曝露测试、易燃性测试、燃烧速率、抗腐

蚀等。 

Fluorescent UV Light Exposure Test, Flammability, 

Burn Rate, Resistance to Perspiration, etc. 



 

产品合规咨询 

Product Compliance Consultation  

全球经济竞争不断加剧，节省成本、缩短开发周期是企业在竞争中脱颖而出的重要方式。森诺可以帮助您

处理全球箱包市场从概念到成品的合规认可方案，使您可以以最少的资源（如金钱和时间）赢得市场。 

Under the increasing competition of global economy, minimized cost and shortened development 

cycle help companies standing out in this competitive market. SENNOR is capable of proposing 

product compliance consultation scheme for global Luggage and handbag markets, even for 

eyewear product manufacture from concepts to finished products. Thus, customers are able to 

capture the target markets with minimal resources (e.g. time and cost). 

森诺提供以下咨询服务 

SENNOR provides the following Product Compliance Consultancy Services: 

产品设计 

Product design advice 

 

产品合规试验安排 

Product regulatory testing scheduling 

 

概念拟定以选择合适的标准 

Standard selection from product development stage 

 

对全新、翻新的和改良产品的合格认可程序 

Regulatory authorization process for new, redefined or modified products 

 

对产品市场，目标市场准入规范及成本控制等持续性的合规项目。 

Maintenance of compliance issues and standards of product markets, target 

markets and cost reduction issues. 

 



 

量身定制检测方法 

Customized Test Methods  

 

十年来一直专注于箱包的检测，森诺积累了丰富的经验，并开发了一系列行业认可的检测方法。森诺也可

以根据您的要求量身定制检测方法，在研发、设计、生产制造等诸多环节确保您的产品质量。 

As SENNOR has been focusing on Luggage and handbags product testing service for over 10 

years, a series of Luggage and handbag ware industrial test methods. SENNOR is capable of 

offering customized test methods to fit customer’s product needs / requirements from 

development, design and production, etc. 

 

 



 

检验服务 

Inspection Service 
随着社会的飞速发展，精明的消费者在购买产品时，除了关注价格以外，也会考虑商品的安全性、耐用度、

准确性以及对环境的影响。制造商要追求优良的质量，便需要在产品生命周期内执行全面的质量管理及检

验计划，实施持续有效的监测和控制。 

Along with the developed society, consumers not only pay attention to product price but also 

consider product safety, durability, precision and the environmental impact of the products. In the 

production lifecycle, pursuing perfect quality needs total quality management and overall testing 

program with sustainable supervision and effective control. 

 

森诺检验人员均获中国出入境检验检疫协会颁发的专业资格证书，并凭借多年丰富的检验经验为顾客提供

迅速而准确的检验服务。 

SENNOR offers a comprehensive inspection service along the supply chain. PEL has a crew of 

inspectors qualified by China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association with much 

inspection experiences to provide reliable and prompt inspection services for customers. 

 

中国深圳 
 

地址：中国广东省深圳市龙华新区清泉路硅谷大院 
电话：+86(0755)3290 2778 
邮箱：Info@sennorgroup.com 
网址:  www.sennorgroup.com 
 


